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De vorige commissie hebben wij aandacht gevraagd voor de hoge rituitval bij de concessiehouders 
van dit moment en gevraagd om te werken met boetes die opgelegd kunnen worden op basis van de 
concessieverlening. Graag horen we van het college de actuele stand van zaken m.b.t. de rituitval en 
welke stappen er zijn gezet om de concessiehouders z.s.m. boetes op te leggen voor rituitvallen.  
 

 

 

Frans Hazeleger 

SGP 


